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Protokoll styrelsemöte 2022-01-19 

Lokal: Mötet hölls via teams 

 

Kallade: Vice ordförande Jeanette Billström, Sekreterare Ove Eklind, Kassör Dag 

Bränfeldt, Ledamöter Ulrika Persson, Sven Arvidsson och suppleanter Pernilla 

Ekström och Caroline Öhlund  

1. Godkännande av dagordning Ja 

2. Justerare Jeanette och Sven 

3. Föregående protokoll  

Kan vi lägga föregående protokoll till handlingarna? Ja 

4. Ekonomi – Dag har ordet/se uppladdad ekonomisk rapport från vår kassör. 

Ingen månadsredovisning eftersom inget hänt sedan förra mötet. Jeanette 

kollar upp budgetar och lämnar till Dag. Vi har god ekonomi, 

lågriskfonder har gått bra Inga julfester pga pandemi, få fysiska möten. 

Vi har låga kostnader. Dag ger förslag på budget när grenledare kommit 

in med förslag. 

5. Studiefrämjandets ändrade verksamhet, bidragsansökan. Vad innebär det för 

oss? Klargörande och information i den mån vi har detta tillgängligt, inför 

verksamhetsplan. Inte så stor påverkan för oss, vi har fått bidrag ibland 

till bl a kurskostnader. 

6. Ekonomiska utlägg mellan styrelsemöten - förslag på beslut tas upp Vi 

hänvisar denna punkt till kommande årsmöte. 

7. Rutin styrelseåret januari 

a. Gå igenom grenbudgetar inför nästa möte. Styrelsen beslutar 

om ev riktning.  

Har vi fått in detta? Vi har inte fått in grenbudgetar och får ta det på 

nästa möte. 

b. Kassör meddelar grenarna hur det blir med budgetarna. Se ovan 

c. Sätt datum för årsmöte. Senast 15 mars enligt stadgarna. Inbjudan 

senast 4 v innan. Onsdag 2 mars bokas för årsmöte  

d. Lokal eller digitalt? De flesta verkar köra digitalt. Boka lokal o ev 

förtäring till årsmötet - Digitalt 

e. Boka ev annan ordförande för mötet - förslag? Förslag Jan Insulander 

– Ove pratar med honom, Ida R är reserv om Jan I inte kan komma 
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f. Boka ev föreläsare. Förslag Klaus Herrlinger? Vi sparar det till senare 

och bjuder in hela lokalföreningen. 

g. Valberedningen: hur går det? Styrelsen vill ha kommunikation om 

behoven som finns. De personer som inte ska förlänga, har blivit 

kontaktade. 

h. Hur går det med verksamhetsplan 2022 samt verksamhetsberättelse 

2021? Har vi fått in det från grenarna? (dessa ska sammanställas och 

vara klara innan nästa möte) Pernilla har dessa och kommer att 

sammanställa dem 

i. Välj någon som deltar på regionens årsmöte - se 7b. Det är digitalt 

möte – inget förslag än 

j. LA-gemensam utbildning HLR och L-ABCDE - Fredrik Strand som 

utbildare.30 mars och 2 april (dagtid). Är det bestämt? Plats? kicka ut 

info till alla ledare – Vem?  En grupp 30 mars (kvällstid) och två 

grupper 2 april. Detta gäller även hjälpledare. Detta kommer ut 

som ett ”äventyr” – bara att anmäla sig. Kontaktpersoner till 

grenledarna meddelar att de informerar om detta – ”save the 

date”. 

Jeanette lägger ut det som ett äventyr.  

Vi försöker lägga det i Mariestad. Jeanette kollar detta. 

8. Grenspecifika ärenden mm 

a. Vandring – Vi håller på. Det fungerar bra. Spridning på Facebook är 

bra 

b. Barn – Ingen aktivitet förrän i mars, Förslaget om att starta ”aktiva 

familjen” har Caroline hand om och försöker ta det vidare 

Caroline tar över grenledarskapet tills vidare 

c. Kajak – Bassängträning i slutet av jan 

d. Skridskor - Godkännande av ny ledare, Johan Wenäll (LA Skövde). LA 

Skövde har ingen långfärdsskridskoverksamhet och Johan, som gick 

ledarutbildning steg 1 i december 2021 vill gärna leda turer i LA 

Mariestad. Aktivitet pågår. Styrelsen godkänner Johan Wenäll som 

ledare i Mariestad och hälsar honom välkommen. Grenledare 

uppdaterar ledarlistan 

9. Information från region och riks eller andra org  

a. Nationell planeringskonferens 30 jan 2022 – Jeanette Billström 

nominerad från Mariestad.  

b. Årsmötet för region Väst blir digitalt den 28 mars kl 18.00. Någon?  
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10. Övriga frågor, biosfärmail Kinnekulle Vi avstår detta. 

Någon från Friluftsfrämjandet som kan vara med och förklara kartorna 

som är framtagna – Caroline ger återkoppling på detta till 

Naturskyddsföreningen, Hon tar kontakt med Ida om återkopplingen om 

biospärsområdet. 

Nästa vecka möte med kajakledarna – Rollkurser kommer att ordnas och 

deltagarna betalar som tidigare.  

11. Kommande möten är 23 feb – digitalt. Tid 18.30-20.30 ca. Underlag för 

verksamhetsplan och verksamhetsberättelse tas fram. Dagordning tas 

fram av Ida. 

Onsdag 2 mars årsmöte - digitalt 

12. Kom ihåg till möte framöver  

  

Vid tangentbordet: 

 

 

_______________________________ ___________________________

                                                          

Sekr Ove Eklind   Ordf för mötet Jeanette Billström 

 

 

_______________________________ 

Ledamot Sven Arvidsson 


